
 
 

 
 

 

Kraków, dnia 21.10.2019 

 

Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

Dotyczy: kampanii informacyjnej dotyczącej nowych zasad segregacji odpadów w Krakowie 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 
z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 16, poz. 95), zwracam się do Pana z interpelacją w 
następującej sprawie. 
 
Z badań przeprowadzonych przez ARC Rynek i Opinia oraz Forum Odpowiedzialnego Biznesu 
wynika, że mimo wprowadzania kolejnych regulacji dotyczących segregowania odpadów, ich 
sortowanie deklaruje tylko 66% Polaków. Ma to najprawdopodobniej związek z niską świadomością na 
temat selekcji odpadów. Zaledwie 15% respondentów twierdzi, że potrafiłoby poprawnie 
posegregować przykładowe artykuły podczas wyrzucania. 
 
W 2018 r. poziom recyklingu w gminie Kraków, liczony dotychczasowym wzorem, wyniósł 42%. 
Wraz z wejściem wżycie nowego unijnego wzoru, poziom ten będzie znacznie niższy i wyniesie 
niewiele ponad 20%.Prawo wymaga również, by do końca2020 r. poziom recyklingu osiągnął 50% 
(taki wymóg stawiają przed nami zapisy znowelizowanej niedawno Ustawyo utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach), co będzie w zasadzie niemożliwe do spełnienia i Kraków zapłaci 
wielomilionowe kary za niespełnienie tych zobowiązań. 

 

Biorąc pod uwagę niski poziom wiedzy mieszkańców na temat segregacji odpadów, jak również 

wyzwania, które stoją przed naszym miastem w najbliższych latach, uprzejmie proszę o odpowiedź 

na poniższe pytania: 

 

1.Jakiej wysokości środki finansowe zostały przeznaczone od grudnia 2018 roku na kampanię 

edukacyjną skierowaną do mieszkańców Krakowa w tematyce gospodarowania odpadami w 

gospodarstwach domowych? Proszę o podanie kosztów zaplanowanych i zrealizowanych 

działań z podziałem na środki przekazu np. Internet, prasa lokalna, media społecznościowe, 

ulotki, plakaty itd. 

 



 
 

 
 

2. Czy obecnie prowadzona jest kampania informacyjna na temat segregacji odpadów? 

3. Na kiedy jest planowane wprowadzenie nowych regulacji związanych z wprowadzeniem 

nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (termin, w jakim planowane 

jest przestawienie projektu Radzie Miasta)? 

4. Jakie działania informacyjne skierowane do mieszkańców i zarządców nieruchomości są 

planowane po wprowadzeniu wyżej wspomnianych regulacji? 

 

Z wyrazami szacunku 
 

 
 

_________________________ 

Łukasz Gibała – Radny Miasta Krakowa 


